
Evaluering av Mol215 2018-2020 

Emnene har vært undervist i mange år men innholdet og pensumet ble endret da jeg overtok 

emneansvar i 2012. Pensum ble i større grad ble presentert i form av forelesninger basert på 

lærebok, men artikkelpresentasjon i form av gruppearbeid mellom studentene var fortsatt sentralt.  

Fagfeltet tumorbiologi har vokst seg veldig stort og komplekst og jeg fant det vanskelig å tilegne seg 

nødvendig forståelse og oversikt kun basert på artikler. Jeg har også prøvd å trekke inn den kliniske 

nytteverdi den økte biologiske kunnskap har hatt og har blant annet hatt gjesteforelesere som er 

spesialister innen arvelig kreft og kliniske studier.  Det har vært et populært valgfag med mellom 10 

og 20 studenter som har tatt faget. 

Min egen vurdering av undervisningen er positiv. Frammøtet fra studentene har vært godt, selv om 

det meste ikke har vært obligatorisk og forelesningene har være fra kl. 8 til 10 om morgenen. 

Studentene har vært aktive og deltakende og det virker som de har synes at faget har vært 

spennende. Jeg ser at det er elementer i undervisningen som har et forbedringspotensial, og at noe 

av strukturen i emnet kunne vært justert. Det har vært utfordrende å finne en god lærebok som 

dekker områdene jeg mener bør inkluderes i dette faget og dagens lærebok er tung, omfattende og 

dyr. Artikkelpresentasjonen har blitt utfordret med studenter som faller fra i løpet av semesteret 

uten å gi tilbakemelding. Da dette har vært utført som gruppearbeid har det medført frustrasjon 

blant medstudenter, og jeg har selv steppet inn for å presentere de deler av artiklene som da 

manglet. Overgangen til MittUiB har betraktelig forenklet kommunikasjon og innleveringer. Ettersom 

emnet nå valgt lagt ned nå som jeg fratrer min stilling er det ikke aktuelt å utføre noen endringer.  
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